
Høringsinnspill: 
 
22.12.2022   
 
Nr Høringsinnspill Vår oppfølging 

1 Hei! 
Det har vært interessant å lese seg opp på veteranplanen og 
innholdet i den. 
Jeg har ikke mange kommentarer til planen og syns det er bra at 
den er relativt kortfattet. Det er også bra at den ikke har så mange 
tiltak at det ikke blir gjennomførbar å følge opp. Det er likevel 
varierte og gode tiltak. 
Jeg har ikke ytterligere forslag til tiltak, det virker som veteraner 
blir godt ivaretatt dersom planen følges godt opp i kommunene. 
  
Et par mindre kommentarer: 

 Rollen veterankontakt: Bør linkes til lenger opp i 
dokumentet. Jeg lurte  på hva det skulle være for slags 
rolle da jeg leste gjennom og før jeg kom til slutten der 
dette er beskrevet. 
Når planen følges opp bør det antakelig legges til 
konkrete personer som har denne rollen i kommunene. 

  

 Kartlegging av minnesmerker – hvordan er dette tenkt 
gjennomført? Hvor skal resultatene lagres, - skal de vises i 
et kart eller et dokument? Skal det være en felles base for 
alle kommunene, eller noe hver kommune har separat? 

  

 Side 12, Appen SMART er omtalt 2 ganger. 
  

 Side 8, kommafeil i et par setninger? 
  
  
Mvh 
  
Anne Merethe Groseth 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 Det er laget en fotnote for å 
beskrive hva en veterankontakt 
første gang ordet er nevnt i 
dokumentet. I planen vil det bli 
vist til kommunenes 
servicekontor når innbyggere 
spør etter veterankontakt.  

 

 Kartlegging av minnesmerker må 
skje i kommunene, men 
oversikten er tenkt regional. Ved 
rullering av planen kan oversikten 
inngå som et vedlegg til planen, 
både med beskrivelse og 
avmerket på kart. Ringerike 
kommune har arkivansvaret for 
regionrådet og oversikten lagres 
der. 

 

 Appen smart – rettet 
 

 Kommafeil - rettet 

2 Fin plan. 
I Krødsherad har vi eget lokale K4 ved Olberg kirke. Ca 25 personer, 
eget kjøkken. Ellers er det fint å ha noe regionalt. 
Mvh 
Helge 

 Viktig at veterankontakten vet 
dette 

3 Hei! 
 Jeg synes også dette er en god plan! 
Jeg er enig med Agnete sin tilbakemelding. Så blir det spennende å 
høre hva referansegruppene melder. 
Jeg har tenkt litt på dette med et eget egnet lokale – mulig å få til 
noe i hver kommune? Eller har ikke avstand så mye å si? 
Vi snakkes! 
  
Med vennlig hilsen 
  
Helle Skuterud 
Servicetorgleder 
Mobil: 99 48 94 08 
 

 Prosjektgruppen mente at et 
eget, egnet regionalt møtelokale 
sentralt i Hønefoss, med god 
kollektivdekning er det optimale 
møtetstedet. 

 Det er ingen motsetning i 
samtidig å ha et lokalt møtested i 
hver kommune. Disse blir nevnt i 
planen 

4 Jeg synes planen er riktig god. 
En kommentar, vi ble enige på siste møte om at vi skulle endre 
fokusområder til innsatsområder, side 8. Målene skal oppnås 
gjennom tiltak knyttet til tre innsatsområder: 

 Engasjement 

 

 Ordlyden er rettet fra 
fokusområder til innsatsområder 

 
 



 Ressurs 

 Involvering  
Likeså Tiltaksplan per innsatsområde. Fokus må endres til innsats 
også i tabellen. 
  
Vi kan også vurdere å ta kapittel: Ringeriksregionens militære 
historikk og tradisjoner side 6, lengre bak i dokumentet. Da blir det: 
Veteraner – ressurs og behov, så rett på Veteraner i 
Ringeriksregionen, tabellen og videre Målsettinger med 
veteranplanen. Historikken stykker opp flyten i starten av 
dokumentet. 
  
Det blir spennende å høre tilbakemeldinger fra referansegruppen! 
  
Hilsen 
Agnete 
 

 
 
 
 
 
 

 Kapittelet er flyttet lengre bak i 
dokumentet. 

5 Hei, 
  
Jeg har fått flere tilbakemeldinger fra styret, og Raymond og jeg 
synes planen er veldig bra. Men jeg avventer tilbakemelding fra 
Terje(som var på siste møtet) og videreformidler innen fristet 
dersom det kommer noe fra ham. 
  
Når det gjelder forslaget fra Agnete (vet ikke om jeg forstår deg 
riktig, Agnete), er jeg usikker på om man skal endre på rekkefølgen. 
Jeg synes flyten fungerer godt. Eventuelt kan det vurderes 
om Veteraner i Ringeriksregionen og Ringeriksregionen militære 
historikk og tradisjoner bytter plass. Men begge kapitlene er en 
naturlig del av innledningskapitlene, og må komme før de plan-
spesifikke kapitlene som Målsetting, Målgrupper, Fokusområder. 
  
 
Hilsen Lidia 
  
 

 

5 Hvordan framstår dokumentet som helhet? 

 Dokumentet er overkommelig å lese igjennom da det ikke er 
for omfattende.  

 S2-4 er veldig bra. Liker godt at det står at det skal være 
realistisk og gjennomførbart.  

 S5-6 tenker jeg blir for omfattende. Min mening er at dette 
med bakgrunn og historikk/tradisjoner kan kortes ned.  
Resten er tydelig og godt skjematisk fremstilt. 

 
Er målene realistiske og relevante? 

 Disse er fine. 
 

Er fokusområdene riktige og gode? 

 Ja, de er godt satt opp – enkelt og tydelig.  
 
Er tiltakene dekkende, realistiske og gjennomførbare? Er det noen 

som bør ut og andre tiltak som bør inn?  

 Det jeg liker godt er at det står at veteranene ivaretas 
gjennom kommunens ordinære hjelpetilbud. Dette fordrer at 
blant annet fastleger må gjøre seg kjent med det som kan 
være aktuelt for den enkelte.  
 

Er det noen opplysninger du savner? 

 (mulig dette er bare meg: Men hvem har hovedoversikt over 
gamle og nyere veteraner i kommunen?) 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 Vi har ingen oversikt over eldre 
og nyere veteraner 



Er språket lett og forståelig?  

 Ja, og liker godt at tiltak settes i tabell med frister. 
 
Aase Kristin Andreassen, helse og sosialsjef, Modum 
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Veteranplan for Ringeriksregionen 

 
Jeg har vært i kontakt med to personer i Modum, som har hatt/har 
bakgrunn fra Forsvaret. Den ene har bakgrunn som høyere offiser i 
Forsvaret, med flere år i utenlandstjeneste, nå pensjonert. Den 
andre har vært områdesjef i Heimevernet i Modum. Han har ikke 
vært i utenlandstjeneste, men har vært aktiv i den lokale 
forsvarsforeningen og deltatt på markeringer lokalt i Modum.  
 
Ulf Dahl, pensjonert brigader, skriver i tilbakemelding: 
«Først og fremst så synes jeg det er bra at dette er en 
interkommunal plan med fokus på samarbeid blant de nevnte 
kommuner. Løsninger for hvordan veteraner skal ivaretas forvaltes 
bedre i fellesskap. 
Fra mitt ståsted er nok ivaretagelse det viktigste kriteriet. Prinsippet 
om enkelhet bør være styrende, derfor tror jeg at etablering av en 
veterankontakt i hver kommune er avgjørende, som også planen 
beskriver.  
Basert på dette så bør planen gå noe mer i detalj om 
veterankontakten sitt ansvar, rolle og eventuelle myndighet innad i 
kommunen, da dette blir innslagspunktet mellom kommunen og 
den enkelte veteran. Terskelen for å ta kontakt må være lav. 
Ellers virker planen som en god start.» 
 
Steinar Andersen, nylig avgått områdesjef for Modum HV-
område: 
«Da har jeg, med flere, sett på denne 
I forhold til de spørsmålene du stiller, så er det sikkert noe som kan 
gjøres annerledes og være mer konkret på. 
Men vi tenker at dette er en veldig bra start, og at ting kan utvikles 
underveis. Behovet vil kanskje komme klarere frem om det blir 
engasjement fra Veteranene rundt de planlagte arrangementene.  
Det viktigste er å få denne planen ut til de den skal treffe, og få det 
engasjementet på plass. 
Bra jobba !!» 
 
Egne betraktninger: 
Har ikke satt meg inn i hva som tidligere er gjort for veteraner i 
Modum – og hvilke strategier/planer som er utarbeidet lokalt, men 
denne planen virker som en godt gjennomarbeidet med forslag til 
tiltak.  
Når det gjelder Ringeriksregionens militære historikk og tradisjoner, 
så har vi i Modum en tidligere politmann med erfaring fra 
utenlandstjeneste, som har skrevet bok om Modum under 2. 
verdenskrig. Hvis det skulle vært med et avsnitt om Modum og 
historie og krigsminner, så kan han være en mann å kontakte. 
Vedlegget med oversikt over tilbud og kontaktinformasjon vil jeg 
tro er positivt for de som skal jobbe med veteranarbeid videre – og 
også for andre som ønsker/trenger kontakt med noen. 
I Modum er Eiker, Modum og Sigdal Forsvarsforening aktive, med 
mange møter og foredrag hvert år. Burde en slik organisasjon tas 
med i oversikten? Vet ikke om de har jobbet spesielt med 
veteraner, eller om de har medlemmer med denne bakgrunnen, 
men de har vært aktive i forbindelse med markeringer av hendelser 
fra 2. verdenskrig. 
 
Med hilsen 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 Veterankontaktens rolle blir 
beskrevet i mer generelle 
vendinger. Det er opp til hver 
kommune å bestemme ansvar og 
myndighet, og videre detaljering 
av rollen.  



Trond Arne Ingvoldstad 
 

7 Hei igjen! 
Jeg videresendte utkastet til veteranplan til noen sentrale personer 
i området vårt, og alle er svært positive til planen. Utfordringen blir 
å gjennomføre ihht planen. 
I tillegg er noen av oss opptatt av det utvidende veteranbegrepet 
som dagens forsvarssjef har vært nøye med å presisere. 
Her på Ringerike er det mange foreninger som alle har medlemmer 
med tjeneste for Norge i både innland og utland. 
Disse foreningene burde kanskje også vært nevnt i planen fordi de 
alle utgjør et tilbud til våre veteraner.  
Jeg tenker på: Ringerike forsvarsforening, Forsvarets seniorforbund 
avdeling Ingeniørvåpnet, Forsvarets seniorforbund avdeling 
Ringerike og Hole, Ringerike reserveoffisersforening og Ringerike 
brigadeveteranforening. Alle disse foreningene er lokalavdelinger 
av sentrale forbund. 
Lykke til med jobben videre! 
Mvh 
Ole Sannes 
 

 De lokale foreningene som gir 
tilbud til veteraner er nevnt i 
dokumentet 

8 Hei 
Noen få kommentarer i vedlegg/planen, eget vedlegg.  
  
Ellers: Forsvarssjefen ønsker å nytte et utvidet veteranbegrep som 
også favner personer som har deltatt i operasjoner nasjonalt. Se 
lenke  
Forsvarssjefen: – Alle som har tjenestegjort i Forsvaret er veteraner 
(forsvaretsforum.no) 
Synes derfor en bør vurdere å innta deltakelse i nasjonale 
operasjoner også, selv om hovedfokuset i planen ligger på de som 
har deltatt i operasjoner utenlands. Fører til at teksten bør justeres 
noe flere steder. 
  
De innledende sidene bør generelt kuttes litt ned. Nå er jo halve 
planen i praksis innledning. DVS fram til side 7 hvor målsettingen 
står. 
I innledningen bør det også pekes på et personer fra regionen også 
i framtiden vil delta i operasjoner. 
 
Målsettinger med veteranplanen 
Dette punktet og punktet underbør flyttes lenger fram. Nå er en 
nesten halvveis i planen før vi leser om mål/hensikt og målgruppe. 
 
Forsvarets åpne dør 
Bør her peke på hvem som er ansvarlig selv om det kommer noe 
under kontaktinformasjon 
Mvh 
  
Henning 
(se også innspill med spor endringer i dokumentet (lagret hos meg).  
 

 

 Mandatet i prosjektet er å lage en 
veteranplan etter Forsvarets egne 
retningslinjer.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 Innledningen er kuttet noe 
 
 
 
 
 

 Kapittelet er flyttet frem i 
dokumentet. 

9  
Kommentarer til Veteranplan 
Hvordan fremstår dokumentet som helhet? 
Hjemkommunen overtar ansvaret for oppfølgning av veteraner ett 
år etter hjemkomsten. Planen sier at veteraner har krav på å møte 
et kompetent tjenesteapparat. Det vises til at skadet og 
traumatisert personell skal følges opp av de ordinære helse-, 
omsorgs- og sosialtjenester.  
Har det kommunale tjenesteapparatet relevant kompetanse? For 
flere tjenesteområder vil oppfølgning av skadede og traumatiserte 
veteraner være noe nytt som man ikke har erfaring med og som 

 
 
 
 

 Vurdering av tiltak for 
kompetanseheving er nevnt som 
tiltak under Informasjon om 
veteranplanen og 
kompetanseheving. 

 
 

https://forsvaretsforum.no/meninger-veteraner/forsvarssjefen--alle-som-har-tjenestegjort-i-forsvaret-er-veteraner/200424
https://forsvaretsforum.no/meninger-veteraner/forsvarssjefen--alle-som-har-tjenestegjort-i-forsvaret-er-veteraner/200424


man trolig heller ikke har relevant kompetanse til å følge opp. 
Oppbygning av relevant kompetanse bør derfor tillegges større vekt 
i dokumentet. 
Det er viktig at dokumentet ikke «sykeliggjør» veteranene. De 
fleste har ikke større plager med traumer og skader enn resten av 
befolkningen. Men det er viktig at det kommunale 
tjenesteapparatet - for dem som har behov for støtte, er 
oppmerksom på og forholder seg til at det å ha traumer eller 
skader etter internasjonal tjeneste, kan være så skambelagt at 
behovet holder skjult. Det kan derfor være hensiktsmessig å utvide 
samarbeidet med NVIO for å nå ut med relevant informasjon til alle 
veteraner.  
 
Er målene realistiske og relevante? 
I følgende setning: «Å synliggjøre og ta i bruk veteraner som en 
ressurs for lokalsamfunnet» er jeg usikker på hva som menes med å 
synliggjøre. 
Kompetansebygging bør også inkludere veterankontaktene. 
 
Er fokusområdene riktige og gode? 
Ja, jeg mener det. 
 
Er tiltakene dekkende, realistiske og gjennomførbare? 
Det bør legges større vekt på å nå veteraner med aktuell 
informasjon om tilbud. 
 
Er det noen opplysninger du savner? 
Nei 
 
Er språket lett og forståelig? 
Ja 
 
Jan Egil Lyng 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 Vurdering kompetanseheving av  
veterankontaktene er presiseres  

 
 
 
 
 
 

 Kommunene har ikke oversikt 
over hvem veteranene er. Det er 
veteranorganisasjonene som må 
være aktive overfor sin 
medlemmer.  

10  

1. Hvordan framstår dokumentet som helhet? 

Dokumentet framstår som oversiktlig og lettlest. Kunne 
kanskje hatt noe flere bilder? Kapitlene knyttet til målsettinger 
og fokusområder er svært viktige, og kunne vært uthevet enda 
mer 

2. Er målene realistiske og relevante? 

Mål 1,2 og 4 er realistiske og relevante. Mål nr 3 «Bidra til 
samhandling og samarbeid i regionen», er et «bredt» mål, 
kunne med fordel ha blitt spisset noe. 

3. Er fokusområdene riktige og gode? 

Fokusområdene engasjement, ressurs og involvering er gode 
og relevante. 

4. Er tiltakene dekkende, realistiske og gjennomførbare? Er 
det noen som   
             bør ut og andre tiltak som bør inn?  
      Tiltakene er relevante. Jeg mener at informasjon om planen er 
svært viktig og nødvendig.  
      Når det gjelder tiltaket orientering om planen, mener jeg dette 
bør inn i et årshjul for   
     barnehager og skoler slik at informasjonen gjentar seg årlig. Når 
det gjelder punktet om    
     involvering, er det viktig at kommunen får navn og kontaktdata 
til aktuelle veteraner som  
     kan bidra inn i opplæring m.m.   

4. Er det noen opplysninger du savner? 

    Kommunene har - og tar stadig imot - flyktninger fra 
krigsområder, akkurat nå mange fra  

 
 
1.  Flere bilder og utheving av viktig 
tekst svares ut i layout. 
 
 
 
2. En felles veteranplan er første skritt 
på vegen til mer samhandling og 
samarbeid i regionen. 
 
 
 
 
 
4. Orientering om veteranarbeidet vil 
framgå av kommunenes årsmelding.  
 
Når det gjelder navn og kontaktdata til 
aktuelle veteraner som kan bidra inn i 
opplæring med mer, vil det være noe 
som ivaretas av veterankontaktene. 
  
Når det gjelder flytninger, så ligger det 
utenfor prosjektets mandat. 

 



    Ukraina. Vet ikke om flyktningene burde omtales spesielt under 
tiltaksplanen, men løfter   
    det inn som en mulighet.     

5. Er språket lett og forståelig? 

Ja, språket er lett og forståelig. Veldig bra.  
 
Marit Smeby Lorentsen, kommunalsjef Velferd 

 

11 Veteranplanen kapittel 
«Ringeriksregionens militære historikk og tradisjoner» 
Avsnitt: 
Ringeriksregionen har historisk vært en sterk forsvarsregion med et 
levende veteranmiljø, men med svært begrenset militær aktivitet i 
dag. I alt tre militærleirer har hatt sitt tilhold rundt Hønefoss: 
Hvalsmoen, Helgelandsmoen og Eggemoen. Alle ble vedtatt nedlagt 
13. juni 2001. 
 
Kommentar: 
Det var vel ikke leirene i seg sjøl, men avdelingene Våpenteknisk 
regiment og Ingeniørregimentet som ble vedtatt nedlagt 13. juni 
2001. Vestoppland infanteriregiment nr. 6 ble nedlagt allerede i 
1992, mens Vestoppland heimevernsdistrikt nr. 6 hadde 
standkvarter på Eggemoen til nedleggelsen i 2005 
 
Forslag til ny tekst: 
Ringeriksregionen har historisk vært en sterk forsvarsregion med 
et levende veteranmiljø, men har en svært begrenset militær 
aktivitet i dag. 
Som følge av omleggingen av Forsvaret i perioden 2002-2005 ble 
avdelingene Våpenteknisk regiment (Helgelandsmoen), 
Ingeniørregimentet (Hvalsmoen/Eggemoen) og Vestoppland HV-
distrikt nr. 6 (Eggemoen) nedlagt og leirene avviklet. 
Vestoppland infanteriregiment nr. 6 (Hønefoss/Helgelandsmoen) 
ble nedlagt i 1992. 
 
Avsnittet: 
Helgelandsmoen og Hvalsmoen var mobiliseringsplasser for de 
norske styrkene da andre verdenskrig brøt ut i 1940. Kampene på 
Ringerike i dagene etter den tyske invasjonen 9. april 1940 var blant 
de hardeste i landet. Oppdraget til de norske soldatene var å 
forsinke framrykningen til tyskerne her i landet, noe de lyktes med i 
flere dager. 
 
Forslag til ny tekst: 
Oppdraget til de norske styrkene var å forsinke framrykningen til 
tyskerne, noe de lyktes med i hele to måneder. 
 
Avsnittet: 
Under den andre verdenskrig etablerte okkupasjonsmakten en 
flyplass for småfly på Eggemoen, og det norske Forsvaret overtok 
anlegget etter krigen og bygde ut Eggemoen som standplass for 
Ingeniørkompaniet/brigaden i Sør-Norge fra 1954 
 
Forslag til ny tekst: 
I årene 1942 - 1944 etablerte okkupasjonsmakten en operativ 
flystasjon med maritime overvåkingsfly og transportfly på 
Eggemoen. Luftforsvaret overtok stasjonen etter krigen og 
benyttet den til flyskole og øvingsflyging fram til og med 1952. 
Fra 1954 ble Eggemoen utbygd som standkvarter og 
øvingsområde for Ingeniørkompaniet/brigaden i Sør-Norge. 
 
Harald Antonsen  
 

 
Innspillene er tatt inn i sin helhet 



12 Hei, 
 
Fint at du minner meg om denne. 
 
Jeg har tatt meg den friheten å få flere til å gi meg en respons på 
dokumentet og her er mine innspill etter dette: 
 
-Veldig bra at det er utarbeidet en slik plan. Den ser ryddig ut med 
rett fokus på oppgaver. 
 
-Enkelte har hatt et litt ambivalent forhold til veteranvirksomheten 
tidligere, da inntrykket har vært nærmest sykeliggjøring (PTSD). 
Selvfølgelig er det viktig å hjelpe de tilfellene som er der, men når 
ca. 90 % av veteranene er en resurs, så bør dette fremheves 
tydelig, og benyttes. 
 
-Problemet etter hjemkomst er i veldig mange tilfeller det 
vakuumet som oppstår etter aktiv tjeneste, heller enn enkelte 
traumatiske opplevelser.  
 
Håper dette gav noe nyttig innspill. Hvis mulig så ønsker vi å 
benytte dette i som forslag til Kongsbergregionen også. Vår 
kommunedirektør ønsket å nevne det for rådmannsutvalget i 
regionen. 
 
Med vennlig hilsen 
 
Henrik O. Mørch 
Eiendomsforvalter/Beredskapssjef 
Sigdal kommune 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Veteranplanen er utarbeidet med 
tanke på mulige kontaktflater som kan 
bøte på det vakumet mange kan føle 
på etter endt tjeneste.   

13 Hei! Dette ser ut som en godt gjennomtenkt plan. 
  
Jeg har så vidt det er et par-tre kommentarer. 
  
s. 6 – Jevnaker har også snublesteiner ;) 
s. 9 – 8. mai-markering. Her finnes det jo noen innarbeidede 
tradisjoner rundt om i bygdene. For Jevnakers vedkommende så 
har dette vært et nært samarbeid mellom Jevnaker kommune som 
hovedarrangør og Jevnaker historielag og Jevnaker frivilligsentral 
som medarrangører. Markeringen skjer ved bautaene ved kirkene, 
så et visst samarbeid har det også vært med menigheten vedr. 
tilgang på strøm, at det ikke skjer andre arrangementer i kirken i 
gitt tidsrom, samt at de ganger det er naturlig med gudstjeneste i 
forkant blir tilpasset tidsmessig osv. Vær obs på de frivillige og 
eksterne aktører i dette punktet. Dette gjelder selvsagt for selve 
8.mai-markeringen, men det er nettopp dette som er 
«overskriften» under «tiltak» i planen. 
s. 10 – Ressurs – Forebygging – Ansvar. Her skal det stå 
Frivilligsentralene ikke FrivilligHETSsentralene. 
Nå det er sagt sier oppgaven og teksten meg lite. Hva konkret 
ønsker man at frivilligsentralene gjør her? 
s. 10 – Lokaler kan vi være behjelpelige med. I Jevnaker finnes en 
drøs med kommunale og ikke-kommunale lokaler. 
  
Lykke til videre med arbeidet! 
 Mvh 
 
Øyvind Sogn 
Daglig leder 
Jevnaker frivilligsentral 
 

 
 
 
 
s.6 Jevnakers snublesteiner nevnes. 
 
S .8-9 Det presiseres at det 
samarbeides med frivillige, eksterne 
organisasjoner presiseres. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
S.10 Skrivemåte er korrigert. 
Frivillighetssentralene henvender seg 
til innbyggere som vil bidra. 
 
Prosjektgruppen har vurdert at et lett 
tilgjengelig lokale i Hønefoss, som er 
et kollektivknutepunkt er det mest 
hensiktsmessige 

14 Ungdomsrådet i Modum hadde møte på mandag.  



Veteranplanen var ikke satt opp på agendaen, men vi tok en runde 
på det på slutten av møtet, hvor jeg presenterte planen i grove 
trekk. 
  
 Det var ingen av medlemmene som hadde nær familie, som har 
jobbet i forsvaret, men noen kjente personer som har vært i 
utenlandstjeneste. 
  
Kommentarene som kom, var: 
Positivt med veterankontakt i kommunen. Veterankontakten bør 
ha kjennskap til utenlandstjeneste og helst ha opplevd det selv. 
 
Det kan være vanskelig å snakke med «vanlige folk», som ikke har 
vært ute om de opplevelsene de har vært gjennom. 
Veteranplanen er ment for norske soldater som har vært ute, men 
kunne dette også være et tilbud til flyktninger/ «nye landsmenn» 
som har gjennomført militærtjeneste? 
  
 Med vennlig hilsen 
  
Trond Arne Ingvoldstad 
Rådgiver sentraladministrasjonen 
Mobil: 918 69 820 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kloke ord fra ungdomsrådet om å ta 
med flyktninger som har gjennomført 
militærtjeneste, men dette ligger 
utenfor mandatet til prosjektet.  

 Avskrift av styremøte i Eiker, Modum og Sigdal forsvarsforening 7. 
desember 2022: 
Vedtak sak Veteraner. 
Styret i Eiker, Modum og Sigdal forsvarsforening synes forslaget til 
veteranplan for Modum 
ser greit ut. Styret gjør det klart at det ikke har eller skal ha eierskap 
til planen, men har satt 
pris på å være med i referansegruppen. 
Eiker, Modum og Sigdal forsvarsforening ønsker ikke å ha noen 
mening om betydningen av 
et eget møtelokale for veteranene i regionen, og tillater seg å 
foreslå at kommunen 
gjennomfører en enkel spørreundersøkelse blant veteranene med 
tanke på å finne ut om 
dette er et ønske. 
Foreningen ønsker fortsatt å være samarbeidspartner ved 
markering av veterandagen på 
Heggen, og bistår gjerne også under det påfølgende veterantreffet 
rett etter markeringen 8. 
mai. 
Halvor A. Hartz 
Sekretær 

 

 Fra: "post@siops.no" <post@siops.no> 
Emne: Svar: Høringsutkast 
Dato: 9. desember 2022 kl. 14:01:07 CET 
 
Jeg beklager sent svar. 
  
Vi er dessverre underbemannet om dagen og har ikke anledning til 
å gi skriftlig høringsinnspill. Som en generell kommentar ønsker vi å 
påpeke betydningen av at kommunale veteranplaner også må 
medføre midler til å gjennomføre tiltak slik at det ikke bare blir en 
plan som havner i «en skuff». 
  
Dersom du ønsker andre tilbakemeldinger/innspill kan du bare 
ringe oss. 
  
Ønsker deg en riktig god helg! 
  
Med vennlig hilsen 

 



  
Marie Gjerde Rolandsen 
Rådgiver 
Tlf: 476 79 150 

   

 


